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Θέμα: Εκκρεμότητα αποζημιώσεων των πυρόπληκτων αγροτών της 
Ηλείας από το 2021 
 
Οι πυρκαγιές του 2021 προκάλεσαν καταστροφές πρωτοφανούς 
κλίμακας στην Ηλεία, πλήττοντας σοβαρά τον αγροτικό τομέα και τις 
τοπικές κοινότητες. Ο αγροτικός κόσμος της περιοχής επηρεάστηκε 
άμεσα, με τη μεγάλη καταστροφή του φυτικού κεφαλαίου και των 
υποδομών να καθιστούν εξαιρετικά δύσκολη την επιβίωσή του.  
Παρά τις κυβερνητικές εξαγγελίες για άμεση αποκατάσταση των ζημιών, 
τρία χρόνια μετά από τις πυρκαγιές οι αποζημιώσεις παραμένουν 
ελλιπείς. Πιο συγκεκριμένα, οι περισσότεροι αγρότες έχουν λάβει μέχρι 
σήμερα μόνο κάποιες προκαταβολές, ενώ έχουν καταβληθεί ελάχιστες 
αποζημιώσεις για πάγιο εξοπλισμό, όπως σπίτια, αποθήκες, στάβλοι, 
γεωργικά μηχανήματα και τρακτέρ.  
Επιπλέον, δεν έχουν σταλεί τα πορίσματα του ΕΛΓΑ για να μπορούν οι 
αγρότες να προβούν σε αποκατάσταση του φυτικού κεφαλαίου, αλλά και 
να γνωρίζουν το ύψος της αποζημίωσης που δικαιούνται, ενώ αρκετές 
περιοχές έχουν εξαιρεθεί από τις διαδικασίες αποζημίωσης. Επίσης, δεν 
έχει υπάρξει καμία πρόβλεψη για την απώλεια εισοδήματος που 
υφίστανται και θα υποστούν οι πυρόπληκτοι για μια περίοδο 5-7 ετών 
μετά από την πυρκαγιά, λόγω καταστροφής των παραγωγικών τους 
πόρων.  
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Με δεδομένο ότι η έλλειψη ενημέρωσης και η καθυστέρηση στις 
αποζημιώσεις έχει δημιουργήσει αγωνία και ανησυχία στους αγρότες, 
καθώς βλέπουν ότι δεν υπάρχει ολοκληρωμένο σχέδιο στήριξής τους από 
την κεντρική κυβέρνηση, 

ΕΡΩΤΑΤΑΙ Ο κ. ΥΠΟΥΡΓΟΣ: 

1. Πότε θα σταλούν τα πορίσματα του ΕΛΓΑ και πότε θα καταβληθεί το 
σύνολο των αποζημιώσεων στους πυρόπληκτους 
συμπεριλαμβανομένων των περιοχών που έχουν αποκλειστεί 
εντελώς; 

2. Υπάρχει σχέδιο στήριξης για την πολυετή (5-7 έτη) απώλεια 
εισοδήματος που αντιμετωπίζουν οι αγρότες, λόγω καταστροφής του 
φυτικού τους κεφαλαίου; 
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